



## SEAM WELDING APPLICATIONS

### 缝焊应用

Soudax had been in business since 1973, specialized in the manufacture of high quality resistance welding equipment for the assembly of filtration screen, catalytic convertors.

- Soudax 自 1973 年起就开始专业制造高质量电阻钎焊设备，应用于装配滤网、催化转化器等设备的焊接。



Kerozen filter  
燃油滤清器



Air screen  
空气过滤网



Wire mesh screen  
筛网

#### 典型产品 Equipment used



Fixed or adjustable seam welder equipped with a cooling unit and depending on the parts to weld a medium frequency generator (from 5kA to 15kA) or an A/C generator (4 or 20kA).

配有冷却装置的固定式或可调式的缝焊机,采用中频逆变直流电源 (5kA ~ 15kA) 或交流焊接电源 (4 或 20kA), 根据焊接工件特制的加压部件。

It can be equipped with a mandrel and its support for tubes, for examples. Delivered with standard wheels diameter 80mm in Cucrzt. Wheels and mandrel can be designed upon customers' specifications.

例如，可以配一个心棒及支承用于焊接管类件。提供直径 80mm 的 Cucrzt 合金标准焊接滚轮。滚轮和心棒可以根据客户的产品需求设计。





# Soudax

## 合作伙伴 | Corporate partners

---

Mahle Filtrations、Seebach GmbH、Faurecia Exhaust systems、Provencia、Morgan Thermal ceramic、Gantois 等公司。

珠海市福尼斯焊接技术有限公司

电话：0756-3359988 传真：0756-3359933 邮箱：marketing@simecogroup.com.cn 网站：www.fronius.com.cn



官网



微信公众号